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Целью работы явилось исследование проблем организации и проведения генетических экспертиз в учреждениях раз-
ных ведомств Российской Федерации, которые требуют комплексного изучения и разработки рекомендаций по их разреше-
нию. В статье проведен сравнительный анализ применяемых методологических экспертных подходов к тактике выполнения 
и оценке результатов генетической экспертизы. Изучены противоречия существующих правовых норм, методических реко-
мендаций, регламентирующих порядок проведения генетических экспертиз в разных ведомствах. Рассмотрены возможные 
негативные последствия выявленных правовых противоречий, их влияние на эффективность расследования уголовных дел. 
Даны рекомендации по устранению проблем.
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The purpose of the work was to research the problems of organization and carrying out genetic examinations in institutions 
of diff erent departments of the Russian Federation, which require comprehensive study and development of recommendations 
for their resolution. In the article, a comparative analysis of the applied methodological expert approaches to the tactics of 
performing and evaluating the results of genetic examination was carried out. The contradictions of legal norms and methodological 
recommendations regulating the procedure for carrying out genetic examinations in diff erent departments have been studied. 
The possible negative consequences of the revealed legal contradictions and their impact on the eff ectiveness of the investigation 
of criminal cases are considered. Recommendations for troubleshooting are given.
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